

Shipping Warehouse Terms and Conditions (English)

1. Services: The company provides warehousing, storage, order fulfillment, and shipping services.
2. Customer Responsibility: Customers must provide accurate shipment information and ensure goods comply with applicable laws.
3. Prohibited Goods: Hazardous, illegal, counterfeit, or restricted goods are not accepted unless agreed in writing.
4. Storage Fees: Charges apply according to the agreed pricing schedule. Late payments may incur additional fees.
5. Liability: The company exercises reasonable care but is not liable for indirect or consequential losses. Liability is limited to the declared value or applicable law.
6. Insurance: Customers are encouraged to insure valuable goods.
7. Inspection: The company may inspect packages where permitted by law.
8. Delivery: Delivery times are estimates and may be affected by customs, weather, or carrier delays.
9. Claims: Damage or loss claims must be submitted within 7 days of delivery or discovery.
10. Termination: Either party may terminate services subject to settlement of outstanding obligations.
11. Privacy: Customer information is processed only for operational and legal purposes.
12. Governing Law: These terms are governed by the laws agreed in the service contract.

(ةبعرل) ماكحلل طورشل

١. نحلل طورشل لطلل زهجتو تاعدوتسملا ةرادإو نيزختل تامدخ ةكرشل مدقت.
٢. عم اهقفاوت نم دكأتلاو تانحلل نع ءححص تانايب مبدقتب لمعلل مزتلي.
٣. الإةنوناقلا ريغ وأ ءدلقملا وأ ءروطحمل وأ ءرطخل داوملا ةكرشل لبقت ال ماطنل حمسي امثي ءيطخ ءقفاومب.
٤. موسر صرف زوجي و، اهليل قفتمل راعسلأ قفو تامدخالو نيزختل موسر قبطت دادسل ي ريخأتل لعل.
٥. دودح ي اهتيلوؤسم نوكتو، عئاضبل ظفح ي ءلوقعم ءانة ءكرشل لذبت.
٦. ءرشابملا ريغ رارضألا لمحتت الو، ماطنل هررقي ام وأ ءنلعمل ءمقلا ءةلال ءمقلا تاذ عئاضبل لعل ني مأتلاب لمعل لىصوي.
٧. اهبل لومعمل نيناوقلل أقفوو ءأحل دنن تانحلل صحف ءكرشل لقح ي.
٨. لقنل تاكلش وأ ءيولل لاولأ وأ كرامجلاب رثأت دقو ءيري دقت ملسل ديعاوم.
٩. وأ ملسل خيرات نم مايأ ءعبسل لال خفلتلا وأ دقفل تابل اطم مبدقت بج ي ررضل فاشتك.
١٠. ءةحتسملا تامازتلالا ءيوسل دعب ءمدخل ءاهنل فرط يأل زوجي.
١١. طقف ءمظنألاب مازتلالا ءيلغي شلل ضارغلل ءالمعل تانايب ءلالعم مت.
١٢. ءمدخل مبدقت دقع ي هليل قفتمل نوناقل طورشل هذه عضخت.